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לייצר וודאות כלכלית לענף. ליאור שמחה

בדבריו התמקד שמחה בעיקר ביעדים שלפני הענף והצורך 
החיוני באיחוד השורות. בין שאר דבריו אמר שמחה "המטרות 

של ההתאחדות היו ונשארו, לייצג את הענף מול הרגולטור 
ובכלל ולייצר ערך מקצועי רלוונטי לרפתן ואיך אנחנו 

בהתאחדות, יכולים לשדרג את השירות הניתן לרפתן". על 
האתגרים שבפתח אמר שמחה 

"יש לנו כמה אתגרים גדולים, המשק המשפחתי נמצא בקרע 
 עמוק ביניהם ואנחנו נהיה חייבים לנסות ולגשר על כך. 

מאז שנכנסתי לתפקיד אני מנסה לייצר שיח מאחד בין כולם. 
הענף נמצא כיום בזעזוע ובסופו של דבר השקפת העולם של 
אגף התקציבים באוצר היא, ביטול רגולציה ושוק חופשי וזו 
המלחמה הגדולה שלנו, צריך לדעת כי באוצר רוצים לפתוח 
את שוק החלב. יחד עם כל זה, אנחנו חייבים לייצר וודאות 

בענף, לייצב את מחיר המטרה כשהחשיפה לייבוא חייבת כל 
הזמן להיות חלק מהשיקולים שלנו, אנחנו חייבים להילחם 
בתופעה זו כי היא פוגעת קשות בענף. אך לצד כל אלה יש 
את ההבנה שכל הסכם חדש מול הממשלה, חייב להתייחס 

גם ליוקר המחיה. אני חושב כי ברמה הפוליטית חייבת להיות 
לנו נוכחת גדולה יותר במסגרת הפעילות שלנו וכעת האקלים 

הפוליטי קצת שונה ואוהד יותר מהממשלה הקודמת, אני 
בטוח כי ביחד נצליח לייצר אקלים טוב יותר לענף".   ▲ ‹‹‹

ליאור שמחה מנכ"ל ההתאחדות 
הנכנס, היה נוכח בכל הכנסים 

ברחבי הארץ, כמו גם חלק מעובדי 
ההתאחדות הבכירים וזאת כחלק 
מהמגמה החדשה בהתאחדות •
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״המטרה, יצירת וודאות 
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